

**Надежда Ляхова**  
**Руководитель Секретариата КООМЕТ**  
БелГИМ  
Минск, Республика Беларусь  
Телефон: +375 17 334 75 40  
e-mail: coomet@belgim.by



**Минск**  
**26.12.2018 №33-6/163e**

*Членам Комитета КООМЕТ*  
*Attn COOMET Committee Members*

**Копии:**

*Национальным секретариатам КООМЕТ*  
*Председателю Объединенного Комитета КООМЕТ по эталонам*  
*Председателю ТК 1.12*

**Copies:**

*Attn National secretariats of COOMET*  
*Attn Chairperson of Joint Committee on Measurement Standards*  
*Attn Chairpersons of TC 1.12*

Уважаемые дамы и господа,

Настоящим письмом информирую Вас о том, что согласно решению 19-го заседания ТК 1.12 "Стандартные образцы" нижеприведенные темы исключены из Рабочей программы КООМЕТ:

**418/RU/08** "Разработка СО состава концентрата ильменитового (СО-35)";  
**463/RU/09** "Доаттестация ГСО 8515-2004 состава руды железной (СО-20)";  
**464/RU/09** "Доаттестация ГСО 8516-2004 состава руды марганцевой (СО-21)";  
**466/RU/09** "Разработка СО состава концентрата цирконового (СО-36)".

Dear Ladies and Gentlemen,

Please take note that according to the decision of the 19 meeting of COOMET TC 1.12 "Reference Materials" **the following projects are excluded from COOMET Working Program:**

**418/RU/08** "Development of CRM for composition of ilmenite concentrate (SO-35)";  
**463/RU/09** "Additional certification of CRM 8515-2004 for composition of iron ore (SO-20)";  
**464/RU/09** "Additional certification of CRM 8516-2004 for composition of manganese ore (SO-21)";  
**466/RU/09** "Development of CRM for composition of zircon concentrate (SO-36)".

Надежда Ляхова  
Руководитель Секретариата КООМЕТ

Nadezhda Liakhova  
Head of COOMET Secretariat